
 PROTOKÓŁ   NR I „N”/2010 
z Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu,

która  odbyła się  w sali konferencyjnej
  Urzędu  Miejskiego w Tłuszczu 

w dniu  08 lutego 2011roku. 

Początek  godz. 14.00
Zakończenie  godz.  15.05

W Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu na stan 15 radnych uczestniczyło 15
radnych, co stanowi 100% składu radnych.
Listy obecności radnych, sołtysów, przewodniczących rad osiedlowych i gości
zaproszonych stanowią załączniki nr 1, 2, 3, i 4 do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcia I Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał
Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad.

Ad 2.
Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy stwierdził quorum, w związku, z czym
obrady i podejmowana uchwała będą prawomocne.

Ad 3.
Protokół z III Sesji Rady Miejskiej został przyjęty przez Radę Miejską w
Tłuszczu jednogłośnie.

Ad 4. 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym przedstawił
Burmistrz Tłuszcza Paweł Marcin Bednarczyk według załącznika nr 5 do
niniejszego protokółu.

Ad 5.
Podjęcie uchwały w sprawie powołania skarbnika Gminy Tłuszcz.

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Rada Miejska w Tłuszczu jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr I „N”/11/2011 w
sprawie powołania skarbnika Gminy Tłuszcz ( załącznik nr 6 do niniejszego
protokółu).



Skarbnika Gminy Pani Halina Kusak podziękowała i powiedziała kilka słów o
sobie.

Ad 6.
Interpelacje radnych, odpowiedzi na interpelacje.

Przewodniczący Rady – Pozwolicie Państwo, że zacznę pierwszy. W związku z
sytuacją, jaka miała miejsce w Szkole Podstawowej w Tłuszczu rozpisują się
gazety, są różne artykuły, są również komentarze na stronie internetowej i tam
wymienia się naszych radnych. Chciałem powiedzieć, że to nie była forma
kontroli, gdyby to była kontrola to musiałbym wystosować upoważnienie dla
radnych. Czegoś takiego nie wystosowałem i z tego co słyszałem od radnych, to
nie była również kontrola w ramach z żadnej z komisji. O więcej informacji
poproszę radnych, którzy uczestniczyli w tym spotkaniu. Na początek poproszę
Pana Włodzimierza Pawła Fydryszka, który pełni funkcję
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Tłuszczu.

Radny Włodzimierz Fydryszek – Witam Państwa bardzo serdecznie. Po
komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia zostaliśmy poproszeni przez Zastępcę
Burmistrza o to, żebyśmy przeszli do szkoły zobaczyć drobne nieprawidłowości
i sytuację w szkole. Poszedłem ja, Zastępca Burmistrza, Radny Szydlik i Radny
Malinowski. Pan Waldemar Banaszek wchodząc do szkoły przedstawił nam jak
wygląda samo wejście, schody itd. Faktycznie było ono niebezpieczne. Gumy
nie były zamocowane na schodach, choć schody te robione były przez firmę z
zewnątrz, która wzięła określoną kwotę pieniędzy za to, mimo iż w szkole jest
zatrudnionych dwóch konserwatorów. Następnie weszliśmy do szkoły, gdzie
Zastępca pokazał nam listwy przypodłogowe, które nie były przykręcone  ani
przyklejone. Później korytarzem poszliśmy do sali gimnastycznej, w tym czasie
akurat pokazał się dyrektor Krysik i poszliśmy do szatni, gdzie Zastępca pokazał
wieszak, który praktycznie był urwany. Myślę, że w tym momencie trochę
poniosło Pana Wiceburmistrza i dość donośnym głosem powiedział do dyrektora
Krysika, że jest to niebezpieczne dla dzieci.  Radny Szydlik w tym momencie
stwierdził, że nie jest to pora i miejsce na tak agresywne i głośne rozmowy z
dyrektorem Krysikiem tym bardziej, że były tam obecne dzieci, nauczyciele,
szatniarki. W tym momencie skończyliśmy całą wizytację, przenieśliśmy się do
gabinetu dyrektora i tam na spokojnie przeanalizowaliśmy całą sytuację.

Radny Robert Szydlik –w szatni powiedziałem tylko trzy słowa, że „nie przy
dzieciach”, gdyż rozmowa i uwaga nie powinna być wyartykułowana i nie
powinna była być prowadzona w obecności dzieci. Później ta rozmowa
przeniosła się do gabinetu, gdzie Pan Wiceburmistrz sformułował zarzuty jakie
ma wobec dyrektora. 



Radny zaznaczył, że idąc do szkoły nie mieli świadomości, w jakim celu. Był
przekonany, że chodzi o zapoznanie się z problemami lokalowymi, bo 2
tygodnie wcześniej mieli wizytację w szkole w celu rozeznania się, czy  nie
zabraknie sal lekcyjnych za półtora roku, kiedy roczników będzie więcej. Ja
tylko wychodząc z gabinetu Pana dyrektora zaznaczyłem, że forma nie bardzo
mi odpowiada i, że rozmowa nie powinna się odbywać w obecności osób
trzecich. Tyle, co mogę dodać.

Radny Włodzimierz Malinowski – Moim zdaniem zwrócenie uwagi było
słuszne, ale nie w tej formie i nie przy dzieciach, tyle mogę dodać.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Zastępcy Burmistrza, czy chciałby się
ustosunkować do sprawy. 

Pan Banaszek Waldemar nie odniósł się do poruszonej kwestii.

Radna Danuta Opłotna zapytała, jaki jest realny termin reaktywowania
działalności spółek wodnych na terenie Gminy Tłuszcz? Radna poinformowała,
że w Jasienicy obecna sytuacja jest krytyczna, jeśli chodzi o podtopienia,
szczególnie na ulicy Kaczej. Pani Opłotna dodała również, iż spółki powinny
zacząć swoją działalność jak najszybciej, aby przed przyjściem wiosny tereny
szczególnie zagrożone zostały przygotowane na podtopienia. Opłotna Danuta
wnioskuje do Burmistrza o jak najszybsze rekultywowanie spółek wodnych.
Chodzi również o ulicę Kaczą i Żytnią

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – Szanowni Państwo. Tak jak już
wcześniej mówiłem na każdym spotkaniu podczas wyborów sołtysów wybieram
delegatów do Spółki Wodnej. Wybory sołtysów i przewodniczących rad osiedli
zakończą się około 20 lutego. Po tym czasie zorganizowane zostanie w Urzędzie
spotkanie z przedstawicielami starostwa na, którym owa spółka zostanie
powołana i wtedy przystąpimy do działania. Natomiast chciałem jeszcze
powiedzieć, że osobiście byłem u jednej z mieszkanek i widziałem tą tragiczną
sytuację. Ponieważ tam po prostu przez dom płynie rzeka i tutaj w pierwszej
kolejności musimy się tym zająć.

Radny Mirosław Szczotka – stwierdził, że Burmistrz obiecał, że w 2011r. rzeka
Cienka będzie oczyszczona. Podkreślił, że jeśli nie będzie przeprowadzone
oczyszczanie koryta rzeki, to żadne rowy nie pomogą, bo nagromadzone w nich
wody nie będą miały odpływu. Dodał, że w pierwszej kolejności powinien
zostać oczyszczony odcinek na wysokości Jasienicy.

Radna Danuta Opłotna – Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług
był Pan Makieła, który powiedział, że może pozyskać 145 tys zł na czyszczenie



i uregulowanie koryta rzeki Cienkiej, ale nie wiadomo, jaką kwotę uda się w
rzeczywistości pozyskać. Należy również mieszkańców zmobilizować do
wycięcia drzew porastających brzeg rzeki. Gmina też mogłaby pomóc, nawet
nakazać usunięcie tych drzew.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – Chciałem sprostować, że ja nie
obiecywałem tylko mówiłem, że brałem udział w spotkaniu z Panem Makiełą
również po tym spotkaniu, które miało miejsce u nas w Gminie. Rozmawialiśmy
o tym, że ta rzeka będzie czyszczona. To tyle, co mogę w tej chwili powiedzieć.

Radny Henryk Wójcik odczytał treść pisma skierowanego do radnych
powiatowych tj.  Pana Sławomira Klocka, Tomasza Czarnogórskiego i Pan
Mariusza Dembińskiego. Pismo stanowi załącznik nr 7 i dotyczy udostępnienia
dzieciom i młodzieży hali sportowej przy Zespole Szkół w Tłuszczu. Radny
Wójcik przekazał pismo Radnym Rady Miejskiej, aby osoby popierające
wniosek złożyły na nim podpis. 
Radny Wójcik przekazał podpisane pismo radnemu Klockowi do rąk własnych.

Radny Kamil Laskowski – Korzystając z okazji, że jest wniosek kierowany do
Panów Radnych Powiatowych chciałem zapytać, jaka jest możliwość zrobienia
przejść dla pieszych na drogach powiatowych. Ponieważ na ul. Łąkowej przy
Stadionie Miejskim było kiedyś przejście dla pieszych, w momencie położenia
nowego asfaltu, to przejście dla pieszych zniknęło. Nie ma możliwości
bezpiecznego przejścia na drugą stronę, czyli na osiedle Słoneczna. Taka sama
sytuacja istnieje na ul. Przemysłowej, gdzie ludzie z ul. Piekarskiej też nie mają
jak przejść przez ulicę. Chciałbym się również zwrócić do Pana Burmistrza o
podjęcie działań w celu zrobienia przejścia dla pieszych przy Kościele na ul.
Kościelnej, w miejscu jak się schodzi z ul. Wiosennej.

Radna Danuta Opłotna - Dlaczego wymiana nieświecącej lampy trwa tak
długo od momentu zgłoszenia tego faktu w Urzędzie Miejskim, sama osobiście
zgłaszałam to do Wydziału UGK na przełomie grudnia i stycznia, i do tej pory
nie zostało zrealizowane. Kto jest odpowiedzialny za realizację zgłoszenia, czy
pracownik, czy wykonawca (konserwator). Osoba odpowiedzialna powinna
ponieść moim zdaniem konsekwencje.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – Proszę Państwa, więc po kolei. Po
pierwsze to bardzo proszę o zgłaszanie takich problemów. Jeżeli Państwo
zgłosicie, a naprawa nie następuje w ciągu 2-3 dni to bardzo proszę o zgłoszenie
tego najlepiej w formie pisemnej. Mamy podpisaną umowę z wykonawcą, który
jest zobowiązany od chwili wydania przez nas dyspozycji usunąć tą usterkę w
ciągu 48 godzin chyba, że jest jakaś poważna awaria. Jeżeli ta naprawa nie
następuje to bardzo proszę zgłaszać to na piśmie. Osobą, która w Urzędzie



prowadzi te sprawy to Kierownik Wydziału Jerzy Nowak, więc bardzo proszę
do niego zgłaszać bezpośrednio i on będzie to pilotował. Można również na
główny numer telefonu Urzędu, w sekretariacie telefonować i zgłaszać.

Zastępca Burmistrza – Jest teraz stworzona na stronie Tłuszcza taka zakładka,
na której można zgłaszać przez Internet uszkodzenia lamp, dziurę w ulicy,
bezdomnego psa biegającego i inne jakieś uszkodzenia, które można na tej
stronie napisać mailem, który będzie kierowany do osoby odpowiedzialnej za
usunięcie tego.

Radny Włodzimierz Fydryszek - Ponieważ decyzja o rozbiórce fundamentów
hali sportowej do Urzędu wpłynęła, to zwracam się do Burmistrza z pytaniem,
jakie są dalsze losy tych fundamentów i inwestycji.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – W chwili obecnej czekamy na
uprawomocnienie się tej decyzji, ponieważ otrzymaliśmy decyzję
nieprawomocną. Po uprawomocnieniu się decyzji będziemy musieli wykonać
zgodnie z treścią tej decyzji rozbiórkę istniejących fundamentów. Natomiast w
tym projekcie budżetu, który jest w trakcie przygotowywania nie mamy
zabezpieczonych środków na projekt i budowę nowej hali w roku 2011 ze
względów oczywistych, finansowych, bo po prostu nie możemy wszystkich
inwestycji robić w kredycie.

Radny Włodzimierz Fydryszek – Wiemy, że nie ma zabezpieczonych środków
w budżecie, lecz chodzi o przyszłość. Można dostać dofinansowanie na budowę
hali sportowej, a tu chodzi o wkład własny Gminy. Twierdzę, że przynajmniej
można napisać projekt i proszę o dopilnowanie, aby taki projekt został
stworzony.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – Więc jeżeli chodzi o dofinansowanie z
Unii to na stronie www.mazowia.eu jest planowany harmonogram naborów,
wniosków na rok 2011, w którym na pewno nie ma naborów na hale sportowe,
to jest pierwsza rzecz. Druga rzecz, nabór prowadzony przez Marszałka, który
trwał do 31 stycznia, i co roku tak trwa, wymaga kompletnej dokumentacji,
pozwolenia na budowę, a także podpisania umowy z wykonawcą. Wie Pan to
jest bardzo ryzykowne, bo możemy podpisać umowę z wykonawcą, całość
zrobić w kredycie, a dofinansowania wcale nie dostać.

Przewodniczący Rady odczytał treść pisma ze Starostwa Powiatu
Wołomińskiego dotyczące powodzi, która dotknęła Polskę. Pismo stanowi
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Przewodniczący zlecił, aby pismo
trafiło na posiedzenie Komisji Rolnictwa, Handlu i Usług. 



Ad 7.
Zapytania i wolne wnioski, odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.

Pani Perkowska odczytała treść pisma, które stanowi załącznik nr 9 do
niniejszego protokołu. 

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – W formie pisemnej odpowiedzi na te
wszystkie pytania udzielę. Na wszystkie te problemy nie jestem w stanie w tej
chwili odpowiedzieć i proszę o pozostawienie odczytanego pisma.

Pan Wójcik z Jasienicy – mieszkam w Jasienicy przy ul. Słonecznej była tam
budowana droga powiatowa, albo wojewódzka. Teraz naprzeciwko mojej
posesji są przepusty, a przy jednym przepuście zasypany jest rów. Woda płynąc
na mojej posesji 500m z góry zatrzymuje się w tym rowie, nie ma odpływu, bo
tam jest ten rów zasypany. Natomiast za przepustem metrowy rów jest pusty.
Czy nie ma możliwości żeby ta woda poszła? Proszę Pana, Pan Szczotka
przejeżdża tam, Pani Radna też, niech potwierdzą czy tak jest. Pan Szczotka był
któregoś dnia, cały rów metrowy wody stoi równo z moim podwórkiem, a dalej
nie ma w ogóle wody w rowie. Jak można ten problem rozwiązać? Zarządca
drogi nie podjął odpowiednich kroków, aby rozwiązać ten problem.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – Proszę Pana w zależności, w którym
miejscu ten rów się znajduje to odpowiedzialny za to jest zarządca drogi.
Natomiast jeśli Pan udałby się do Pana Rafała Roguskiego, który jest
odpowiedzialny u nas w Gminie za drogi, to on Panu pomoże przygotować
odpowiednie pismo do zarządcy drogi jeżeli to nie jest droga gminna.
Burmistrz zlecił Rafałowi Roguskiemu przygotowanie odpowiedniego wniosku,
aby mieszkaniec mógł go podpisać, i złożyć w odpowiednie miejsce.

Radny Mirosław Szczotka – dodał, że chodzi o to, żeby udrożnienie tego rowu
zostało wykonane jak najszybciej, wcześniej niż nawet zarządca ustosunkuje się
do tego pisma, które ma zostać wysłane do niego.

Pan Wójcik z Jasienicy - Przepraszam bardzo, ja jestem nawet gotów ponieść
koszty i nająć koparkę żeby to przekopali.

Radny Henryk Wójcik – Bardzo dziękuję wszystkim radnym, że zechcieli
podpisać, pismo poza jednym radnym. Mam nadzieję, że ta prośba nabierze
tempa i prosiłbym Panów Radnych Powiatowych, aby przekazali to pismo dalej.

Pani Gajewska – Ja do Pana Burmistrza wystosowałam pismo i Burmistrz był
na miejscu, aby zobaczyć obecną sytuację mojego domu. Wcześniej również
taki problem był zgłaszany do poprzedniego Burmistrza, lecz nic nie zostało w



tym kierunku zrobione, aby poprawić sytuację. Na własny koszt podwyższyłam
teren, ale całego odwodnienia nie jestem w stanie zrobić.  Chciałabym wiedzieć
co będzie dalej z podtopieniami? Jestem otoczona workami z piaskiem dookoła i
sytuacja jest bardzo trudna. Mówi się o Panu Rogulskim, który nadzorował
budowę ulicy Kaczej i Żytniej, ale dopóki tych dróg nie było to nie było również
takiego problemu jak jest w chwili obecnej. Ja mieszkam tam ponad 20 lat. Te
drogi są tak zbudowane, że mają bardzo mały przepusty. Jestem kobietą i sama
bym tego tak nie zrobiła, przy mrozie te przepusty zamarzają bo są tak nisko
umiejscowione, że ta woda nie przedostaje się dalej. Mało tego ul. Żytnia i
Kacza są tak blisko, że można przyjechać i zobaczyć jak to jest naprawdę
zrobione. Mnie się wydaje, że Pan Roguski, jeżeli jest odpowiedzialny za to, i
powinien ponieść jakieś konsekwencje. Każdy mówi mi Pani poczeka będzie
dobrze, a w sumie tak jest jak jest. Pan Burmistrz ma zdjęcia, bo był na miejscu
i widział. Jak mam Państwa przekonać, że trzeba zająć się problemem tego
odwodnienia, udrożnienia tej rzeki. Obiecywano mi, że będzie się coś działo,
lecz nic się nie dzieje.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – Cóż mogę powiedzieć. Jestem bardzo
krótko Burmistrzem i na tę chwilę jest bardzo trudno ten problem rozwiązać, bo
ta woda nadal tam jest. Jak będą już Spółki Wodne, to będę monitorował sprawę
w Wojewódzkim Zarządzie Melioracji, aby te prace ruszyły do przodu. Ze
swojej strony mogę obiecać, że postaram się, żeby taka tragedia więcej Pani nie
dotknęła.

Sołtys Stasiowa - Zgłaszam problem bardzo złego podłoża po drugiej strony
ulicy Wiejskiej na Targowisku Miejskim, gdyż sam się tam zakopałem. Gmina
powinna zając się tym problemem.

Dyrektor ZGKiM –  Sytuacja nawodnienia jest wszędzie trudna i  również
dotyka naszego targowiska. Dopiero jak woda opadnie można będzie nawieźć
lesz do utwardzenia. Na chwilę obecną teren ten jest odpowiedni do
przygotowania mieszanki solno – piaskowej potrzebnej do odpowiedniego
utrzymania zimowego dróg. Gdy Pan sołtys się zakopał, to pomogłem mu się
wydostać. 

Sołtys Szymański Stanisław – Ja złożyłem pismo do Urzędu 17 stycznia br.
dotyczące odwodnienia i chciałem zapytać w jakim terminie trzeba czekać na
odpowiedź.

Burmistrz Paweł Marcin Bednarczyk – Kodeks postępowania
administracyjnego dopuszcza udzielenie odpowiedzi w terminie 30 dni od
momentu przyjęcia pisma, jeśli to nie jest wniosek o udostępnienie informacji
publicznej.



Pani Perkowska – Panie Burmistrzu ja jeszcze w sprawie popiołu, bo jeszcze
nie dopowiedziałam, a może by zająć się zbiórką popiołu. Faktycznie niektórzy
ludzie nie mają, co z nim zrobić i jest problem, bo ludzie wysypują do rzeki
śmieci i popiół. Tutaj należałoby się naprawdę Państwo radni zastanowić, czy
tego problemu w ten sposób nie rozwiązać, że ten popiół można zbierać od
mieszkańców i w inny sposób go wykorzystać. 

Przewodniczący Rady – jest to problem ogólnogminny i przeprowadziłem
wstępne rozmowy z dyrektorem ZGKiM i jeszcze nie jest to do końca
dopracowane.

Ad 8.
Zamknięcia obrad I Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Tłuszczu dokonał
Przewodniczący Rady Krzysztof Gajcy.

Protokołowała:
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